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Zápis z jednání VV ČBA, konaného dne 23.1. 2013 v Praze 
 
Přítomni:   Žáček, Džavík, Šimák, Dvořák, Klobáska, Müller, Škoda 
Omluveni :  Gatnar                      
 
Hosté :  Larionov 
 
Jednání VV vedl:  Svatopluk Žáček 
 
Příští jednání  VV se bude konat v úterý  19. února  2013  v 10,00 hod v Praze 
 
Jednání zahájeno v 10,00 hod 
 
Program jednání: 
1. Zahájení a kontrola posledního zápisu z 16.10.2012 
2. Ekonomika ČBA v roce 2012. 
3. Reorganizace středočeské oblasti 
4. Zprávy STK – termínový kalendář 1. pololetí roku 2013 
                           – aktivní a neaktivní kluby v roce 2012. 
5. Reprezentace mužů a juniorů. 
6. Členská základna a čl. příspěvky ČBA. 
7. Přihlášky nových klubů do řad ČBA 
8. Různé 
 
K bodu 1) – Zahájení a kontrola posledního zápisu 
 
Jednání zahájil pan Žáček. Kontrolu posledního zápisu provedl pan Chocholoušek. 
Bylo konstatováno, že všechny body jsou splněny anebo zařazeny jako samostatné body do 
dnešního jednání. 
 
K bodu 2) – Ekonomika ČBA  
 
Sekretář seznámil přítomné s konečnými  výdaji a příjmy v roce 2012 . 
     -     Do všech kategorií reprezentace se investovalo přes 3.162.000,- Kč.  
            Více oproti roku 2011 (   939 tis ). 

- Do mládeže se investovalo 2.808.000,- Kč. Více oproti roku o 600 tis. 
- Dluh ČBA táhnoucí se od roku 2006 ve výši 1.200.000,- Kč se podařilo 

eliminovat na hodnotu 101.969,- Kč. Dle splátkového kalendáře bude v 05/13 splacen.  
 

Hospodaření skončilo přebytkem 408 tis Kč.. 
 
VV vzal zprávy na vědomí. 
 
K bodu 3 – Reorganizace středočeské oblasti  
 
Pan Müller přednesl usnesení VV oblasti. Oblast se nebude reorganizovat. 
 
VV vzal zprávu na vědomí. 
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K bodu 4 – Zprávy STK 
 
Pan Džavík přednesl zprávy z STK. 
 

- STK doporučuje VV ČBA uložit našim zástupcům ( rozhodčím a trenérům ) na MT, 
ME, MS, OH, aby podávali písemné zprávy z těchto akcí se zaměřením na případné 
změny trendů v boxu a pravidel. 

-  
VV toto ukládá KR a TR. 
 

- STK navrhuje VV ČBA nevyškrtávat z řad ČBA klub neplní – li si povinnosti dle 
stanov  čl. III, tzn. nezúčastňuje se soutěží pořádaných ČBA v období minulého a 
probíhajícího soutěžního ročníku. Oddíl ( klub ) zůstává členem ČBA s hlasem 
poradním při jednání orgánů ČBA. 

 
VV souhlasí. 
 

- STK doporučuje VV ČBA ke schválení doplnění Soutěžního řádu o tyto body. 
a) čl. 11 – Lékařská prohlídka borců před utkáním – doplnit o body s texty : 

- borec nesmí nastoupit k utkání pokud má obvaz na řezné ráně, odřenině, tržné ráně, 
krevní podlitině, či jiném poranění na temeni hlavy nebo obličeji včetně nosu a uší. Na 
horní polovině těla nesmí být žádný obvaz, bandáž, tejp ani náplast Steri - Strip. Pouze 
na dolní části těla je možná bandáž z měkkého materiálu. 

-  Těhotné boxerky se nesmí zúčastnit žádných soutěží. Před každým utkáním musí 
podepsat na předepsaném formuláři prohlášení, že nejsou těhotné. 
b) čl. 31 . Závěrečná ustanovení – doplnit bod 3 o text : 

- Všichni boxeři, kteří se zúčastní profesionálního boxu nebo jiných  profesionálních 
bojových sportů než je box, mají zakázáno soutěžit v jakékoliv soutěži ČBA. 
Zákaz je platný i pro boxera, který je vázán smlouvou, předběžnou smlouvou nebo 
jinou formou dohody se subjektem nebo jedincem ohledně boxerova budoucího 
účinkování v profesionálním boxu nebo jiném profesionálním bojovém sportu než je 
box. 
 

VV souhlasí a ukládá STK doplnit o tyto body SŘ s okamžitou platností. 
 
K bodu 5- reprezentace mužů a juniorů 
 
Šéftrenér reprezentace pan Larionov seznámil přítomné  s výcvikovým plánem mužů a 
juniorů  s ohledem na ME a MS v roce 2013 a s ohledem na 4 letý olympijský cyklus. 
 
Ing. Chocholoušek seznámil VV ČBA s návrhem TR přispívat borcům  Šerbanovi a 
Chládkovi,  pokud splní dvouměsíční  výcvikový plán 10.000,- Kč za dva měsíce. 
Splatnost vždy po 3 měsících s ohledem na nástup do dalšího dvouměsíčního výcvikového 
plánu. 
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Ing. Chocholoušek navrhl následující finanční ocenění pro muže na těchto MT. 
Bocskai – 1. místo - 10.000,- Kč,  2. místo - 5.000,- Kč, 3. místo – 3.000,- Kč( po boji), 
Halle – jako Bocskai 
GP Ústí – jen finále – 1. místo - 10.000,- Kč,  2. místo - 5.000,- Kč  
Stamm – jako Bocskai 
 
VV vyslovil souhlas se všemi těmito 3 body. 
 
K bodu 6 – členská základna a členské příspěvky 
 
VV ukládá sekretáři ČBA předložit na příštím zasedání návrh evidence čl. základny spolu 
s placením členských příspěvků. 
 
 
K bodu 7 – Přihlášky nových klubů do řad ČBA 
 
O zaregistrování do ČBA požádaly a stanovy předložily : 
- Box Club Odolena Voda 
- Box Club Bene České Budějovice o.s. 
- Uni Sport Club Ústí nad Labem 
- Muay – Thai Brno 
- R.K. boxing club Plzeň 
- Karel Telnar Box Club Poruba 
 
VV souhlasí přijmout a přijmout podmíněně 
 
Box club Bene Č. Budějovice – přijmout do řad ČBA. 
Ostatní přihlášené kluby přijmout podmíněně s tím, že do svých stanov zapracují do 
30.6.2013 provozování a výcvik boxu. 
 
VV uložil sekretáři doplnit Adresář klubů o nové kluby. 
 
K bodu 8 – různé 
 

- Chocholoušek informoval o zájmu spolupráce novinářky paní Sedlákové 
kontakt naváže – Chocholoušek, Škoda 

- schváleny předložené propozice MR kadetů a školní mládeže v roce 2013  
- Pan Škoda se zavázal zajistit finance pro juniorskou reprezentaci, bude  

příště informovat 
- Pan Škoda informoval, že Ing Hynek zajistil 100.000,- Kč jako příspěvek pro ČBA 

na 1. ligu a extraligu. Příspěvek je na soutěž 2012/2013. Propagaci smluvní firmy 
zajistí pan Škoda. 
Ing. Hynek v této souvislosti zajistil košile pro rozhodčí těchto lig. 

            Na sezónu 2013/2014 bude příspěvek na ligové soutěže již 250.000,- Kč od stejného   
            partnera. 
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- Pan Klobáska informoval, že v Jihomoravské oblasti ukončili činnost ve VV   
- paní Malá a Ing. Rozik. Nahradí je v jejich funkcích pan Hlaváč a Mgr. Šmíd. 
    Dále informoval o přemístění SCM Brno do Kroměříže s tím že trenéry SCM  
    se od 1.1.2013 stali pánové Pavel Duda a Petr Novotný . 
 
    VV vyslovil souhlas a zavázal uvedené trenéry dokončit studium trenérské  
    jedničky na Univerzitě v Olomouci. 
 
- Pan Šimák informoval o termínech turnajů SCM . Jsou to 31.5. – 2.6.2013 v   

Rakovníku. Poslední týden v srpnu budou mít všechny SCM letní soustředění 
v Děčíně na Maxičkách.  Poslední 2 dny soustředění proběhne turnaj SCM. 

- Pan Žáček informoval o žádosti finančního příspěvku boxera Chládka od října 2012. 
Odpovězeno v bodě 5 tohoto zápisu od ledna 2013.  
 Za říjen až prosinec obdržel boxer Chládek na přípravu  9.600,- Kč.  

- Pan Žáček informoval o dopise více prezidenta SABA o návrhu na společnou   
extraligu od ledna 2013. Návrh zamítnut.  V ČR je soutěžní období podzim – jaro 
a soutěže máme rozeběhnuté. 

      -    Chocholoušek informoval o proplacení DPP 2 rozhodčím oblastí a předsedovi KR 
            Předsedové rozhodčích oblastí a předseda komise rozhodčích zpracují zpravodaj ve   
            svých kompetencích dle svých náplní práce 
             
            VV ukládá v termínu provést a předsedovi KR vyhodnotit MR mužů a žen. 
 

- Pan Škoda předložil schválené stanovy občanského sdružení „ Box pro všechny o.s. „ 
Na příštím VV seznámí se záměry tohoto sdružení a orgány. 

 
. 

  Zapsal : Chocholoušek                                                                               ověřil : Žáček 


